
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE 10.05.2023 

při Hotelové škole, Obchodní akademii a Střední průmyslové škole Teplice 

 

PROGRAM JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY: 

1. Zahájení, úvodní slovo předsedy školské rady  

2. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření školy za rok 2022 

3. Informace o investičních akcích v roce 2023 

4. Informace o přijímacím řízení na školní rok  2023/2024 

5. Konec funkčního období stávající školské rady 

6. Aktuální téma -  Ukrajina a jejich dopad na chod školy  

7. Různé 

SEZNAM ÚČASTNÍKŮ JEDNÁNÍ ŠR: 

1. Forman Luděk, Ing., předseda školské rady 
2. Boudníková Kateřina, Mgr., zástupce zřizovatele 
3. Svobodová Jarmila, Bc., zástupce zřizovatel omluvena 
4. Homolková Andrea, Mgr., zástupce pedagogických pracovníků školy 
5. Vašíček Pavel, Mgr., zástupce pedagogických pracovníků školy 
6. Vrbová Michaela, zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 
7. Vlček Pavel, Ing., zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 
8. Mgr. Gabriela Pavelková, zástupce pedagogických pracovníků školy 
9. Ing. Vacková Petra omluvena 

 
10. Mgr. Jiří Nekuda, ředitel školy – host jednání ŠR 

 

SEZNAM OMLUVENÝCH ÚČASTNÍKŮ JEDNÁNÍ ŠR: 

1. Vacková Petra, Ing., zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 
2. Svobodová Jarmila, Bc., zástupce zřizovatel 

 
  

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Jednání Školské rady (dále jen ŠR) zahájil v 17:00 hodin předseda 

Ing. Luděk Forman. Informoval o omluvených členech a konstatoval, 

že ŠR je usnášení schopná. 

2. Ředitel školy představil Výroční zprávu o hospodaření za rok 2022, 

škola dosáhla historicky nejlepšího výsledku, bez mála 4 miliony Kč. 

Na hospodářském výsledku se podílela převážně hospodářská 

činnost. 



1. Předseda školské rady nechal o představené výroční zprávě 

hlasovat, hlasování 7 – 0 – 0, Výroční zpráva o hospodaření za 

rok 2022 byla schválena. 

3. Investiční akce, konektivita 

Koncem roku 2023 je v plánu zahájení REKO vnitřní části budovy 

Obchodní akademie, elektroinstalace, odpady, rozvody vody a 

sociální zařízení. Následovat bude montáž zařízení v rámci 

konektivity. 

Konektivita bude následovat i v budově SPŠ a HŠ, termín realizace 

rok 2024. 

Investice Střední průmyslová škola a Hotelová škola – oprava 

fasády, výměna střechy, odvodnění dvora budovy. V létě bude 

pokračovat výměna osvětlení ve třetím patře, v nové budově a 

rekonstrukce šaten strojních dílen. 

V současné době se připravuje projekt na přístavbu tří pater u 

budovy HŠ, výměna střechy budovy, odvodnění budovy a oprava 

fasády. Termín realizace není zatím znám. 

V procesu přípravy je i pilotní projekt na „ekologizaci“ školních 

jídelen, jedná se o kompletní výměnu zařízení v obou námi 

provozovaných jídelnách. Termín realizace asi rok 2024. 

4. Přijímací řízení – velký zájem o studium, převis poptávky nad 

možným počtem přijatých uchazečů. Největší zájem byl o obor 

Obchodní akademie a Informační technologie. V letošním roce bude 

nabídka druhých a dalších kol velmi omezená. Novinkou jsou 

zájemci z Prahy, kteří řeší velmi špatnou situaci okolo pražských 

středních škol. 

5. Ředitel školy informoval přítomné, že se jedná o poslední zasedání 

v tomto složení, stávající školské radě končí funkční období 

31.8.2023. Všem přítomným poděkoval za tři roky spolupráce.  

6. Proběhla krátká informace o situaci okolo žáků z Ukrajiny. 

V současné době má škola 24 takových žáků a využívá služeb 

ukrajinské asistentky. Do přijímacího řízení se přihlásilo okolo 40 

uchazečů z Ukrajiny, znalost českého jazyka byla převážně 

uspokojivá, znalost matematiky u přijímacích testů velmi rozdílná. 

Přijata ke studiu bude větší polovina. Pozice ukrajinské asistentky 

bude s největší pravděpodobností povolena na celý příští školní rok. 



7. Předseda školské rady Ing. Forman poděkoval všem přítomným za 

účast a aktivní zapojení do práce školské rady po celé její funkční 

období. Jednání školské rady ukončil v 18.10 hodin. 

 

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Pavelková 

Schválil: Ing. Luděk Forman 

 

 


